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HOVEDUTSKRIFT 

AV MØTEPROTOKOLLEN FOR MÅSØY KOMMUNESTYRE 
 

 

Den  25.03.2011 ble det avholdt  møte i Måsøy kommunestyre. Møtet ble avholdt på  Havøysund 

hotell - møterommet. 

 

Møtet var berammet med sakliste den 14.03.11 og kommunestyrets representanter ble innkalt 

med sakliste 17.03.11. 

Videre ble  saklisten samme dato sendt kommunestyrets vararepresentanter,  

distriktsrevisoren, Finnmark Dagblad, NRK, etatene samt politiske partier som er representert i 

kommunestyret til orientering. 

 

Den 17.03.11 ble også  rådmannens utredninger/formannskapets innstillinger  sendt  

kommunestyrets representanter/ vararepresentanter og de øvrige som fikk tilsendt saklisten  

vedr. kommunestyremøtet. 

 

Tilleggsakliste og rådmannens utredning til tilleggsaka ble utlevert på møtet. 
 

 

Av kommunestyrets representanter hadde 3  meldt forfall og vararepresentanter var innkalt.  

 

 

Frammøtt var: 

 

AV MÅSØY ARBEIDERPARTIS LISTE. 

               1. Ordfører  John Aase 

   2. Repr.           Roy-Arne Andersen 

   3.   ”      Kjell Larsen     

 4.   ”   Georg Mathisen 

 5.   ”    Irene R. Eliassen 

 6.   ”      Siv Berg 

 7.   ”   Else Ramberg 

 8. Vararepr.  Hanne Mathisen 

 9.   ”   Birgit Amundsen        

  

 

AV SENTERPARTIETS LISTE:     

 10.  Repr.   Gudleif Kristiansen 

 11.    ”         Thorleif Hanssen 

 12.    ”  Åge Flaten 

       

AV HØYRES LISTE: 

 13.  Repr.  Anne-Karin Olli 

 14.     ” Knut Arnestad 

 15.   Vararepr. Anniken Johansen 

   

 

AV SOS. VENSTREPARTIS LISTE: 

    16. Repr. Lisbeth Seppola 

   

       

 AV FREMSKRITTSPARTIETS LISTE: 

   17. Repr. Audhild Berg   
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Videre deltok konst. rådmann Edmund Mikkelsen jr.  og konsulent  Eli Moe. 

 

 

Møtet ble satt kl. 10.00 . 

 

Navneopprop ble foretatt.  

 

Før kommunestyret startet behandling av sakene på saklista ble det gitt følgende 

orienteringer: 

 

Havøysund havn Måsøy KF v/havnesjef Oddvar Simonsen: 

 Finansiering/låneopptak service- og utrustningskai 

 Lånevedtak kjølelager havnebygget 

 

Teknisk sjef Geir Leite: 

 Havøysund vannverk 

 Tufjord vannverk 

 Snefjord vannverk 

 

 

Deretter ble det avholdt gruppemøter. 

 

 

Møtet ble igjen satt kl. 11.05. 

 

 

Kommunestyret vedtok å behandle sakene: 

 5/11 – Forskrifter vann- og avløpsgebyr 

 7/11 – VTA-arbeidsplasser – tomtevalg 

før de øvrige sakene på saklista. 
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1/11  

EIENDOMSSKATTEVEDTEKTER/ NEMNDER - NY BEHANDLING  

 

 

Rådmannens innstilling: 

Kommunestyret viser til sitt vedtak i sak 55/10 – møte 10.12.10 – ang. eiendomsskattevedtekter/skattenemnd og 

annulerer dette.  

 

Kommunestyret vedtar fremlagt forslag til nye vedtekter og som medfører at det skal velges 1 sakkyndig nemnd 

og 1 sakkyndig ankenemnd. 

 

Formannskapets innstilling: 

Rådmannens innstilling vedtas. 

     Enst. 

 

Behandling: 
 

 

Kommunestyrets vedtak: 

Formannskapets innstilling vedtas. 

     Enst. vedt. 

 

 

 

  

2/11  

EIENDOMSSKATT - VALG NEMNDER  

 

 

Innstilling: 

Rådmannen fremmer ikke innstilling i valgsaker. 

 

Formannskapets innstilling: 

Saka går til kommunestyret uten innstilling fra formannskapet. 

 

       Enst. vedt. 

 

 

Behandling: 
 

Partiene fremmet følgende fellesforslag på nemnder: 

Kommunestyret vedtar å velge følgende nemnder i forbindelse med  innføring av eiendomsskatt: 

 

Sakkyndig nemnd 

Medlem/leder: Alf Lorentzen 

Medlem: Ingerd Olsen 

Medlem: Per Asle Seppola 

 

Varamedlem: Rigmor S. Møller 

Varamedlem: Morgan Andresen 

Varamedlem: Jørn Oddvar Majala 

 

Sakkyndig ankenemnd 

Medlem/leder: Else Ramberg 

Medlem: Christen Selvåg 

Medlem: Tor Bjarne Stabell 
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Varamedlem: Hanne Mathisen 

Varamedlem: Børre Stabell 

Varamedlem: Aldor Johansen 

 

Valgperioden for nemndene blir resten av inneværende kommunestyrevalgperioden og ut neste 

kommunestyrevalgperiode. 

 

 

Kommunestyrets vedtak: 

Fellesforslaget fra partiene vedtas. 

       Enst. vedt. 

 

 

 

  

3/11  

EIENDOMSSKATT - GODTGJØRELSE NEMNDER  

 

 

Rådmannens innstilling: 

Kommunestyret vedtar følgende godtgjørelse til takstnemnder i forbindelse med eiendomsskatt: 

 

Regulativet for folkevalgte og diverse styrer, råd og nemnder m.v. blir å benytte med følgende endringer: 

 

 Pkt. 5 i regulativet  - kompensasjon for merarbeid/ansvar komiteledere og andre – blir ikke å benytte. 

 Møtegodtgjørelse til nemndene utbetales med kr. 500,- pr. møte. 

 Leder i nemndene utbetales en møtegodtgjørelse på kr. 1.000,- pr. møte. 

 

Formannskapets innstilling: 

Rådmannens innstilling vedtas. 

     Enst. 

 

Behandling: 
 

 

Kommunestyrets vedtak: 

Formannskapets innstilling vedtas. 

 

     Enst. vedt. 

  

 

 

  

4/11  

LÅNEVEDTAK - STARTLÅN FOR VIDERE UTLÅN - HUSBANKEN  

 

 

Rådmannens innstilling: 

Kommunestyret vedtar å oppta ytterligere kr. 500.000,- i Husbanken for videre utlån i tillegg til det som er 

budsjettert for 2011 (kr. 500.000) – totalt kr. 1.000.000,- . Lånet opptas som annuitetslån med nedbetaling over 

15 år, flytende rente. 

 

Formannskapets innstilling: 

Rådmannens innstilling vedtas. 

      Enst. 
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Behandling: 
 

 

Kommunestyrets vedtak: 

Formannskapets innstilling vedtas. 

      Enst. vedt. 

 

 

  

5/11  

FORSKRIFTER FOR VANN- OG AVLØPSGEBYR  

 

 

Rådmannens innstilling: 

Måsøy kommunestyre vedtar følgende endringer i ”Forskrifter for vann – og avløpsgebyr for Måsøy kommune”: 
 

Forskrifens § 8.6 endres til:  

Vannforbruket og avløpsmengden fastsettes som følger: 
 

a) Helårsboliger: 2,5  m
3
 / m

2
 pr. år. 

b) Fritidsbebyggelse: 1,0  m
3
 / m

2
 pr. år. 

c) Næringsbebyggelse: 4,0  m
3
 / m

2
 pr. år. 

d) Eventuelt andre: 2,5  m
3
 / m

2
 pr. år. 

 

For gruppe a) og b) er beregningsgrunnlaget 80 % av bruttoarealet, for de resterende grupper er 

beregningsgrunnlaget 100 % av bruttoarealet. 
 

For eiendom i distriktet som står tomme/ ikke er i bruk i deler av året, kan teknisk komite innvilge 

fritak for det variable årsgebyret, jfr § 9.2. 
 

Forskriftens § 9.2 utgår, og § 9.3 som nå blir ny § 9.2, endres til: 

For helårsboliger i distriktet som midlertidig blir stående tomme kan formannskapet etter søknad 

skjønnsmessig gi fritak fra hele eller deler av det variable gebyret innefor følgende regler: 
 

a) Det må søkes fritak for hvert enkelt år. 

b) Fravær fra fast bopel må være på over 6 måneder pr år. 

c) Fraværet må dokumenteres. 

d) Boligen må ikke være i bruk for perioden det søkes fritak for. 
 

Forskriftens § 14 endres til: 

Forskriften m/endringer trer i kraft fra 1. juli 2011 
 

Det delegeres til Teknisk komite å utarbeide retningslinjer for reduksjon/fritak for kommunale avgifter i hht. 

vedtatte forskrifter. 

 

Formannskapets innstilling: 

Rådmannens innstilling vedtas. 

     Enst. 

 

Behandling: 
 

 

Kommunestyrets vedtak: 

Formannskapets innstilling vedtas. 

     Enst. vedt. 

 

 

  

 

 



 
   

 

6 

6/11  

OPPGRADERING STRANDGATA - VEI TIL HALLVIKA  

 

 

Rådmannens innstilling: 

Kommunestyret anmoder Finnmark Fylkeskommune om å prioritere vedlikehold av FV 889, Havøysund sentrum 

– strekningen Strandgata øst fra sentrum til Hallvika. Dette omfatter både veibanen og fortau.    

 

Strandgata Øst i Havøysund, som er siste del av FV 889, er i svært dårlig forfatning etter mange år med 

manglende vedlikehold. Det gjelder både veibanen og fortau. Veistrekningen er tungt trafikkert. Langs 

veistrekningen ligger det store fiskeindustrianlegg, ekspedisjonskaier og terminal for gods- og 

passasjerhåndtering, flere kommunale kaianlegg samt private forretningsdrivende. I tillegg kommer 

tungtransport til og fra Hallvika industriområde som ligger på enden av veien. Her kan det bli økt tungtrafikk i 

forbindelse med utbygging av industriområdet. Blant annet planlegges det etablert beredsskapsopplegg her i 

forbindelse med Goliat. 

 

Trafikkmengden og status på vei og fortau tilsier at det bør gjennomføres snarlig vedlikehold av veistrekningen 

fra rådhuset og ut til industriområdet. Dette må gjøres slik at strekningen vil være i stand til å håndtere 

trafikkmengden samt ivareta sikkerheten til myke trafikkanter. Det som er akutt er strekningen fra hurtigrutekaia 

og til industriområdet i Hallvika. Her er veibanen i en svært dårlig forfatning. I tillegg mangler det fortau langs 

den samme strekningen som ferdes av skolebarn.  

 

I forbindelse med legging av fiber ble det gravd i deler av fortauet fra posthuset og til hurtigrutekaia. Til 

tilbakeføring av fortauet har kommunen fått overført kr. 200.000,- fra Relacom og Telenor som var ansvarlig for 

arbeidet. Disse midlene er satt av på fond og planlegges brukt i sammenheng med eksterne midler til samme type 

formål. Fylkeskommunen har i sitt handlingsprogram for fylkesveger med budsjett 2010 (2011-2013) satt av kr. 

2 mill. til fortau i Havøysund sentrum. Midlene er satt av for budsjettåret 2012. Kommunen anbefaler at disse 

midlene prioriteres til fortau langs Strandgata Øst og at gjennomføring av dette gjøres sammen med 

vedlikeholdstiltak på selve veibanen. 

 

Formannskapets innstilling: 

Rådmannens innstilling vedtas med følgende tilføyelse i 2. avsnitt, etter ….. private forretningsdrivende: 

 

 Etablering av et nytt NAV-kontor har ført til endret sentrumsdannelse på grunn 

av nytt bevegelsesmønster i bygda. Tilgjengelighet til NAV-kontoret bør ha høy prioritet. 

       Enst. 

 

 

Behandling: 
 

 

 

Kommunestyrets vedtak: 

Formannskapets innstilling vedtas. 

       Enst. vedt. 

 

 

 

Repr. Hanne Mathisen (A) erklærte seg inhabil i sak 7/11 da hun har innlevert klage på sak ang. regulering av 

området. 

Representanten ble erklært inhabil i h.h.t. fvl. § 6, 2. ledd, og fratrådte møtet under behandling av sak 7/11. 
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7/11  

VTA - ARBEIDSPLASSER - TOMTEVALG  

 

 

Innstilling: 

Rådmannen innstiller ikke i saken. 

 

Formannskapets innstilling: 

Kommunestyret viser til sitt vedtak i sak 14/10 – møte 17.06.10 – siste avsnitt ang. tomt til etablering av VTA-

arbeidsplasser/vaskeri. 

Kommunestyret vedtar at tomt til VTA-arbeidsplasser/vaskeri innreguleres på område bak brannstasjonen. 

       Vedtatt med 4 mot 1 stemme. 

 

Behandling: 
 

Repr. Gudleif Kristiansen fremmet følgende forslag på vegne av SP/H/Frp: 

 

 Kommunestyret opprettholder sitt forslag fra møte 17.06.10, siste avsnitt tas ut.  

  

Nytt siste avsnitt: 

 Kommunestyret vedtar at tomt til VTA-arbeidsplasser/vaskeri innreguleres på område mellom  

 Havøysund skole og fotballbanen/idrettsplassen. 

 

 

Kommunestyrets vedtak: 

Formannskapets innstiling vedtas. 

       Vedtatt med 9  mot 7 stemmer som ble avgitt for 

forslaget fremmet av SP/H/Frp.. 

 

  

8/11  

LÅNEVEDTAK  I H.H.T. KOMMUNELOVENS § 13:KJØLELAGER HAVNEBYGGET  

 

 

Rådmannens innstilling: 

Kommunestyret viser til formannskapets vedtak i sak 2/11 – møte 02.02.2011 – hvor formannskapet med 

hjemmel i kommunelovens § 13 vedtok  å oppta et lån på kr 2.200.000,- til  kjølelager havnebygget  tas til 

orientering. 

 

 

Behandling: 
 

Kommunestyrets vedtak: 

Rådmannens innstilling vedtas. 

       Enst. vedt. 

 

 

 

  

9/11  

LÅNEVEDTAK  MED HJEMMEL I KOMMUNELOVENS § 13: FULLFINANSIERING 

BYGGETRINN 1 - SERVICE- OG UTRUSTNINGSKAI 

 

Rådmannens innstilling: 

Kommunestyret viser til formannskapets vedtak i sak 3/11 – møte 02.02.2011 – hvor formannskapet med 

hjemmel i kommunelovens § 13 vedtok  å oppta et lån på kr 3.000.000,- til fullfinansiering av byggetrinn 1 på 

service- og utrustningskai tas til orientering. 
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Behandling: 
 

Kommunestyrets vedtak: 

Rådmannens innstilling vedtas. 

       Enst. vedt. 

 

 

  

10/11  

MØTEPROTOKOLLER KONTROLLUTVALGET - ORIENTERING  

 

 

Rådmannens innstilling: 

Kommunestyret tar fremlagte møteprotokoller fra møter i kontrollutvalget til orientering. 

 

Behandling: 
 

 

Kommunestyrets vedtak: 

Rådmannens innstilling vedtas. 

        Enst. vedt. 

 

 

  

11/11  

KONTROLLRAPPORT 2010 VEDR. SKATTEOPPKREVERFUNKSJONEN I  

MÅSØY KOMMUNE 

 

Rådmannens innstilling: 

Kommunestyret tar kontrollrapport datert 15.02.2011 fra Skatt Nord til orientering. 

 

Behandling: 
 

Kommunestyrets vedtak: 

Rådmannens innstilling vedtas. 

 

        Enst. vedt. 

 

  

12/11  

OPPFØLGING KOMMUNAL- OG REGIONALDEPARTEMENTETS RAPPORT "85 TIL- 

RÅDINGER FOR STYRKET EGENKONTROLL I KOMMUNENE" 

 

Innstilling: 

Det var ikke fremmet innstilling i saka. 

 

Behandling: 
 

 

Kommunestyrets vedtak: 

Kommunestyret viser til tilråding 83 og vedtar at alle tilsynsrapporter skal forelegges kommunestyret. 

Hva angår de øvrige tilrådinger skal saka tilbake til kommunestyret i juni-møtet. 

 

        Enst. vedt. 
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13/11  

FELLESRÅDET FOR ELDRE OG MENNESKER MED NEDSATT FUNKSJONSEVNE  

- SUPPLERINGSVALG 

 

Innstilling: 

Rådmannen fremmer ikke innstilling i valgsaker. 

 

Behandling: 
 

 

Kommunestyrets vedtak: 

Som ny personlig vararepresentant for repr. Maria Johnsen Berg velges Hanne Mathisen, Havøysund. 

Valget gjelder for resten av valgperioden 2007/2011. 

 

        Enst. vedt. 

 

 

  


